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Sent: Wed 1/13/2021 10:47:58 AM

Subject: RE: een vraagje

Received: Wed 1/13/2021 10:48:01 AM

Dag[IEEE dank voor de snelle reactie.

Begrijpelijk dat nadere uitwerking afhankelijk is van de beschikbaarheid van vaccins. lk wacht de nadere invulling t.a.v. die uitwerking
af.

Veel succes met het vele werk rond Covid, met soms ingewikkelde puzzels.

Hartelijke groeten,

Woonzorg Nederland

M

E woonzorg.nl

vor:EEEBEE iv

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 23:01

Aan @minvws.nl>

cc: @woonzorg.nl>

Onderwerp: RE: een vraagje

Beste

Bedankt voor deze vraag en het in beeld brengen van deze bewonersconsulenten.

Hierbij een link naar een QA die hopelijk enig antwoord geeft op jouw vraag.

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/coronavirus-vaccinatie /vraag-en-antwoord/wie-krijgt-een-coronavaccinatie-en-
wanneer?new

De groep ‘alle overige zorgmedewerkers’ in de vaccinatiestrategie is niet verder gedefinieerd. Daar komt nog verdere informatie

over, afhankelijk van oa. de beschikbaarheid van vaccins.

Met vriendelijke groet,

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 14:57

I

BE hc invsclCC: woonzorg.nl>

Onderwerp: RE: een vraagje

Ha

Kun jij antwoord geven op de vraag van

Groet,

0 ECE woonzorgol

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 14:49

Aan:[5120 |] JEEMeninvws.ni>
Onderwerp: een vraagje

Dag

De beste wensen voor 2021!

Hoe gaat het met je? Ben je het jaar goed begonnen?

lk heb een vraag over de corona vaccinatie, maar weet niet bij wie ik deze moet stellen. Het ligt in het verlengde van de vraag waar
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we dit voorjaar over hebben gesproken, namelijk de positie van onze bewonersconsulenten.

Onze bewonersconsulenten zijn dagelijks aanwezig op de complexen waar senioren zelfstandig wonen. We beperken in deze tijd
onze aanwezigheid in de woongebouwen, maar merken dat juist nu de aandacht voor de bewoners erg belangrijk is. Veiligheid voor

de ouderen (in onze panden gemiddeld genomen wat kwetsbaarder) erg belangrijk. De vraag is dan ook of onze

bewonersconsulenten kunnen worden ingeént op het moment dat ook de 'overige zorgmedewerkers' worden ingeént. Als ik naar de

informatie op de website kijk dan lijkt dat heel goed daar te passen. Weet jij bij wie ik deze vraag neer kan leggen?

Alvast veel dank

Hartelijke groeten,

Woonzorg Nederland

Mee
E woonzorg.nl


